
PROTOKÓŁ Nr XVIII/ 08 
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
 odbytej w dniu 04 września 2008r. 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200,  zakończono o godz. 1430 . 
I.  Obecność 
Ustawowy skład Rady Powiatu - 19 radnych  
Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad - 13 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski 
2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego 
3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu, 
4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu 

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Powiatu z dnia 26 czerwca 2008r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w    
    Goleniowie za I półrocze 2008 roku: 

a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
b) stanowiska Komisji stałych. 

4. Informacja na temat czasu oczekiwania i dostępności do specjalistycznej 
ambulatoryjnej opieki medycznej w Powiecie Goleniowskim. 

5.  Sprawozdanie z oceny stanu utrzymania dróg powiatowych za 2007 rok:  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji stałych, 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) powołania stałych komisji Rady Powiatu, ustalenia przedmiotu ich działania oraz 

minimalnego składu liczbowego, 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i 

Infrastruktury i wyboru przewodniczącego Komisji, 
c) ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty i wyboru 

przewodniczącego Komisji, 
d) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2008 r., 
e) powołania biegłego, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, 
g) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie za 2007 rok,  
h) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Szpital 

Powiatowy w Goleniowie, 
i) uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, 
j) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Goleniowskiego,  
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k) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zwrotnego, 
l) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
m) kierunkowych założeń polityki budżetowej Powiatu Goleniowskiego na rok 2009, 
n) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniająca uchwałę  w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok, 
o) rozpatrzenia skargi, 
p) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia. 

7. Blok informacyjny: 
-  sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,  
-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8.   Wolne wnioski. 
9.   Odpowiedzi na interpelacje. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
III. Przebieg obrad. 
Ad. 1a. 
Przewodniczący W. Kaleczyc otworzył obrady XVIII sesji Rady Powiatu, powitał radnych, 
Starostę i Wicestarostę oraz wszystkich zebranych, a następnie stwierdził w oparciu  
o listę obecności, że obecnych jest 13 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
1210 -  Na posiedzenie przybył kolejny radny – stan Rady 14. 
 
Ad.1.b.  
Prowadzący obrady W. Kaleczyc przedstawił porządek obrad, stanowiący zał. nr 3 do 
protokołu i zaproponował w imieniu chwilowo nieobecnego Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie dodatkowych pkt: 
 
- pkt 6o – podjecie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
Zmianę tą Rada przyjęła jednogłośnie w obecności 14 radnych. 
 
- pkt 6p – podjecie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia. 
Zmianę tą Rada przyjęła również jednogłośnie w obecności 14 radnych. 
 
- pkt 6r – podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
radnych oraz zasad ich otrzymywania. 
Zmianę tą Rada w głosowaniu: 4 za, 4 przeciw i 6 wstrzymujących się w obecności 14 
radnych nie przyjęła (wymagana jest bezwzględna większość ustawowego składu Rady). 
 
- pkt 6s – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diety dla 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Goleniowie. 
Zmianę tą Rada w głosowaniu: 4 za, 6 przeciw i 4 wstrzymujących się w obecności 14 
radnych również nie przyjęła. 
1220 - Na posiedzenie Rady przybyło czterech kolejnych radnych – stan Rady 18. 
 
Ad.1.c. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XVII sesji Rady 
Powiatu, odbytej w dniu 26 czerwca 2008 r., był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, 
a następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu? 
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Radny J. Bednarz zgłosił uwagi do protokołu. Zdaniem radnego w protokole jest błąd gdyż 
radny na ostatniej sesji zgłaszał wniosek, aby wystąpić do nadzoru Wojewody 
Zachodniopomorskiego o opinię prawną w kwestii zasiadania przez Starostę w Radzie 
Nadzorczej Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Goleniowie. Zdaniem radnego jest to 
niezgodne z prawem. 
 
Głos zabrał Sekretarz Powiatu – sporządzający protokół z ostatniego posiedzenia sesji Rady 
Powiatu. Zwrócił uwagę, że w protokole przy omawianiu uchwały zmieniającej wysokość 
wynagrodzenia Starosty mówi się o tym, iż radny J. Bednarz zawnioskował o wystąpienie o 
opinię prawną w tej sprawie do Wojewody. Sekretarz wyjaśnił, że chcąc zrealizować ten 
wniosek wspólnie z Przewodniczącym Rady stwierdzili, że ustawa o ograniczeniu 
prowadzenia działalności przez niektóre osoby publiczne zezwala na zasiadanie w tego typu 
spółce. W ustawie jest powiedziane, że jeżeli jest to spółka z większościowym udziałem 
samorządu terytorialnego, a Starosta jest desygnowany do Rady Nadzorczej przez organ tego 
samorządu to może on zasiadać w radach nadzorczych nawet dwóch takich spółek. W tym 
przypadku Gmina Goleniów ma większościowy udział w spółce z o. o PEC w Goleniowie, a 
Starostę desygnował do Rady Nadzorczej Burmistrz stąd tez uznano, że nie ma kolizji z 
prawem. Zdanie Sekretarza i Przewodniczącego  Rady poparła radca prawny w swojej opinii. 
Biorąc to pod uwagę Sekretarz odstąpił od przygotowania wystąpienia do Wojewody o opinie 
prawną w tej sprawie. Przez niedopatrzenie o tej decyzji nie powiadomiono radnego za co 
Sekretarz radnego J. Bednarza przeprosił.  
 
Radny J. Bednarz postawił wniosek o uzupełnienie protokołu z posiedzenia sesji odbytej 26 
czerwca 2008r. o stwierdzenie, że Przewodniczący Rady zobowiązuje się do wystosowania 
wystąpienia do nadzoru prawnego Wojewody z zapytaniem czy nie ma kolizji z prawem gdy 
Starosta zasiada w Radzie Nadzorczej Spółki z o. o PEC w Goleniowie.  
 
Po stwierdzeniu przez Sekretarza, iż istotnie taki był wniosek na ostatniej sesji, w wyniku 
głosowania za przyjęciem protokołu z XVII sesji, ze zgłoszoną poprawką Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
O głos poprosił Starosta Goleniowski. Poinformował, że od 1 września Zarząd Powiatu 
powierzył obowiązki Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie panu 
Arkadiuszowi Malkowskiemu. Pan A. Malkowski jest obecny na sesji, Starosta poprosił go o 
autoprezentację. 
 
Pan A. Malkowski krótko przedstawił swoją osobę, doświadczenie zawodowe oraz 
dotychczasowe swoje osiągnięcia. Złożył deklarację dobrej pracy dla dobra kształcącej się w 
szkole młodzieży. 
 
Ad.2. 
1. Radny Cz. Siwek zgłosił następujące interpelacje:  

a) Od trzech sesji Radny zadaje  pytanie czy nie ma konfliktu z prawem w sytuacji kiedy   
            nadzorujący jednostkę powiatową pracownik Starostwa jest w niej zatrudniony. Nie   
            mogąc otrzymać odpowiedzi Radny złożył interpelację na ręce Przewodniczącego.   
           Otrzymał co prawda odpowiedź ale dalece nie satysfakcjonującą. Odpowiedź w lipcu,   
           że na dzień dzisiejszy nikt z nauczycieli nie jest zatrudniony jest kpiną. Wszyscy   
           wiemy, że były wakacje, w trakcie których nauczyciele nie pracują w szkole. A co z   
           zatrudnieniem  przed wakacjami i obecnie po rozpoczęciu nowego roku szkolnego? 

b) Radny zwrócił uwagę, że na święto Policji połączone z oddaniem do użytku nowej   
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      siedziby Komendy Policji. Większość radnych nie dostała zaproszenia. Pod   
      zaproszeniami podpisani byli Starosta i Komendant Powiatowy Policji. To wysiłkiem   
      Radnych przede wszystkim ubiegłej kadencji doszło do oddania nowej siedziby dla   
      Policji. Nie zaproszenie Radnych jest dużym nadużyciem. Kto za to odpowiada? 
c) Radny poprzez Przewodniczącego zaapelował o większą samodyscyplinę Radnych   
      Powiatowych. Bardzo niegrzeczne jest spóźnianie się na posiedzenie Rady oraz     
      opuszczanie sali w trakcie obrad bez słowa wyjaśnienia czy usprawiedliwienia się. 

 
2. Radny J. Bednarz zwrócił się do Starosty , Zarządu Powiatu i Przewodniczącego w 

następujących sprawach: 
a) Jesteśmy manipulowani, stwierdził Radny. Starosta reprezentując powiat podpisuje 

różne dokumenty razem z Burmistrzem Goleniowa biorąc następnie od niego 
wynagrodzenie będąc członkiem Rady Nadzorczej PEC w Goleniowie. Zdaniem 
Radnego jest to kolizja prawna. Radny domaga się opinii prawnej w tej sprawie.  

b) Co z budynkiem Policji na ul Szkolnej. Kiedy zostanie sprzedany i w jaki sposób do 
chwili jego zbycia będzie on zabezpieczony np. oddany pod ochronę. 

c) Czy jest zawarta umowa pomiędzy Starostwem a Sądem Grodzkim, który mieści się w 
budynku Starostwa. Jeżeli tak to na jakich warunkach. 

d) Z odpowiedzi na interpelację udzielonej Panu Tunkiewiczowi wynika, że minął już 
termin oddania do użytku hotelu przy Kompleksie „Fala”. Kiedy to rzeczywiście  
nastąpi? 

 
3. Radny R. Torzewski zgłosił wniosek aby na jedno z kolejnych posiedzeń Komisji Spraw 

Społecznych a następnie na sesję zaprosić przedstawiciela Narodowego Funduszu 
Zdrowia Oddziału w Szczecinie. Na spotkaniu należy omówić kwestie niedostatecznego 
zabezpieczenia mieszkańców naszego powiatu w dostępność do specjalistycznej opieki 
medycznej (neurologia, kardiologia, okulistyka). 

  
4. Radny W. Tunkiewicz zawnioskował o wszczęcie procedury przekazania na mienie 

Gminy Goleniów ulic miejskich będących drogami powiatowymi. 
 
5. Radny M. Bździuch serdecznie podziękował za pismo wystosowane ze Starostwa do 

organizacji pozarządowych, w którym Starosta zaprasza do składania wniosków o dotację  
na konkretne zadania realizowane przez te organizacje. Zadał pytanie o jakiej wielkości 
środków możemy mówić i czy są już znane kryteria ich podziału? 

 
Ad.3.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące sprawozdania z wykonania planu finansowego przez 
Samodzielny Szpital Powiatowy w Goleniowie za okres od 01.01.2008r. do 30.06.2008r. 
przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad. 3b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało zaopiniowane 
pozytywnie. Radna Rybicka zwróciła uwagę, że do materiałów powinny być dołączone 
uchwały Rady Społecznej SPSP w Goleniowie. Uchwały związane tematycznie z materiałem, 
który jest omawiany. Te dołączone na dzisiejsze posiedzenie mówią o zatwierdzeniu planu 
finansowego nie za I półrocze, a za okres 5 miesięcy 2008 roku.  
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Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W dyskusji nad materiałem głos zabrał radny Z. Heland. Zadał pytanie czy Skarbnik podziela 
w pełni stanowisko Zarządu Powiatu. 
 
Skarbnik odpowiedział, że jego pogląd jest całkowicie zbieżny z poglądem Zarządu. W 
trakcie dyskusji na posiedzeniu Zarządu Skarbnik zawsze zgłasza swoje uwagi do projektu 
stanowiska, które i tak najczęściej, jeżeli dotyczy spraw związanych z finansami jest 
sporządzane przy współudziale Skarbnika. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 18 radnych, przyjęła 
Sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie 
za I półrocze 2008 roku. Sprawozdanie stanowi zał. nr 5. 
 
Ad.4. 
Informację krótko omówił Starosta. Poinformował, że została ona sporządzona na wniosek 
radnego J. Bednarza. Z informacji wynika, że na naszym terenie jest niedostateczne 
zabezpieczenie w porady kardiologiczne i okulistyczne. 
 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty radni przyjęli przedmiotową informację.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że również na wspólnym posiedzeniu połączonych 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowa informacja  została 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Radny W. Włodarczyk informacyjnie stwierdził, że poradnie specjalistyczne zawierają  
kontrakt z NFZ na określoną ilość pacjentów. Zakontraktowana ilość pacjentów, którzy mogą 
być przyjęci np. w  roku należy proporcjonalnie podzielić na miesiące i dni. Np. w poradni 
chirurgicznej idąc tym tokiem myślenia przyjmuje się 10 pacjentów dziennie na kontrakt z 
NFZ. Pozostałych pacjentów lekarz może przyjąć ale już prywatnie.  
 
Radny K. Lembas zwrócił uwagę, iż prywatnie można przyjmować jedynie w niepublicznych 
ZOZ-ach. Zwrócił też uwagę, że z przedłożonej informacji wynika, iż w niektórych 
specjalnościach lekarskich kontrakty są za niskie.  
 
Radny J. Bednarz wyraził swoje uznanie za włożony wkład pracy w przygotowanie materiału. 
Poprosił aby Zarząd Powiatu wyraził swoją opinię na temat zabezpieczenia w specjalistyczną 
opiekę zdrowotną. Zdaniem radnego sytuacja w tej mierze nie jest najlepsza.  
 
 W wyniku głosowania Rada Powiatu przy jednym głosie wstrzymującym, w obecności 18 
radnych, przyjęła informację na temat czasu oczekiwania i dostępności  do specjalistycznej 
ambulatoryjnej opieki medycznej w Powiecie Goleniowskim. Informacja stanowi zał. nr 6. 
 
Ad.5.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące oceny stanu i utrzymania dróg powiatowych za rok 
2007 przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr  7 do protokołu.  
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Ad. 5b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty radni zawnioskowali aby w stanowisku Zarządu 
odnieść się do przeprowadzonej reorganizacji, w wyniku której doszło do likwidacji 
samodzielnej jednostki ZDP. 
 
Starosta odpowiedział, że chociaż krótko ale Zarząd umieścił stwierdzenie takie w swoim 
stanowisku. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało 
zaopiniowane pozytywnie. Radni zawnioskowali, aby w każdej następnej informacji na ten 
temat odnieść się do współpracy z gminami z terenu naszego powiatu oraz aby przy 
konstrukcji budżetu na 2009 rok Zarząd przewidział większe kwoty na remont naszych dróg. 
 
W dyskusji nad materiałem głos zabrał radny R. Torzewski. Podniósł sprawę słupków 
lokowanych na poboczach dróg, które z uwagi na oszczędność znajdują się jedynie po jednej 
stronie drogi. Zdaniem radnego jest to jakieś nieporozumienie. Poinformował również, że 
przy drodze powiatowej Stepnica-Przybiernów słupki przydrożne są posadowione bardzo 
rzadko.  
 
Wicestarosta poinformował, że  w najbliższym czasie przeanalizowana zostanie sprawa 
słupków przydrożnych i tam gdzie to jest nieodzowne zostaną one postawione. Złożyliśmy 
również wniosek do Zarządu Dróg Krajowych o umieszczenie znaku informacyjnego na 
rondzie przy wjeździe do Goleniowa wskazującego dojazd do Goleniowskiego Parku 
Przemysłowego.  
 
Radny W. Tunkiewicz zwrócił uwagę na konieczność przebudowy kładki na rzece Inie w 
Goleniowie. 
 
Radny Z. Heland stwierdził, że z opracowania wynika, że potrzeby Wydziału Dróg 
Powiatowych na bieżące remonty to kwota 50 mln zł. Z załącznika do Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych wynika, że przewiduje się na inwestycje na drogach kwotę 25 
mln zł. Skąd ta różnica i jakie drogi uwzględniono w WPI. 
 
Wicestarosta zobowiązał się do udzielenia odpowiedzi na piśmie na zadane pytania. 
W wyniku głosowania Rada Powiatu przy jednym głosie wstrzymującym, w obecności 18 
radnych, przyjęła Sprawozdanie z oceny stanu i utrzymania dróg powiatowych za rok 2007. 
Sprawozdanie stanowi zał. nr 8. 
 
Godz. 1300 Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę w obradach. 
 
Godz. 1320 wznowienie obrad. 
 
Ad.6.a. 
Projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu, ustalenia podmiotu ich 

działania oraz minimalnego składu liczbowego, stanowiący zał. nr 9 do protokołu 
przedstawił Przewodniczący Rady. Przypomniał, że projekt uchwały szczegółowo został 
omówiony na posiedzeniach stałych Komisji Rady i jest on realizacją składanych wniosków.  
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Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowane pozytywnie chociaż do końca radni nie byli przekonani o celowości likwidacji 
Komisji Oświaty. 
 
Radny Cz. Siwek stwierdził, że jego wniosek na początku kadencji, aby nie powoływać 
dodatkowej czwartej komisji był zasadny. 
 
Radny J. Bednarz zwrócił uwagę, że likwidacja Komisji Oświaty, powołanie nowej Spraw 
Społecznych i Oświaty oraz zmiana zakresu działania komisji pociągają za sobą konieczność 
dokonania zmian w Statucie Powiatu oraz w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa 
Powiatowego w Goleniowie. 
 
Wyjaśnienia udzielił Sekretarz Powiatu. Poinformował, że zamierzone zmiany nie pociągają 
za sobą konieczności dokonania zmian w cytowanych przez radnego J. Bednarza 
dokumentach. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Powiatu, ustalenia podmiotu ich działania oraz minimalnego składu liczbowego, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 186 / 08 stanowi zał. nr   10  do protokołu. 
 
Ad.6.b. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i wyboru przewodniczącego Komisji, stanowiący zał. nr 11 do 
protokołu przedstawił Przewodniczący Rady. Poinformował, że na posiedzeniu Komisji oraz 
przed samą sesja zostały wyłożone listy, na których radni mogli wpisać się w jakiej Komisji 
chcą pracować. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Budżetu i Infrastruktury i wyboru przewodniczącego Komisji, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 187 / 08 stanowi zał. nr  12   do protokołu. 
 
Radna G. Rybicka opuściła obrady. Stan Rady 17. 
 
Ad.6.c. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i 

Oświaty i wyboru przewodniczącego Komisji, stanowiący zał. nr 13 do protokołu przedstawił 
Przewodniczący Rady.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty i wyboru przewodniczącego Komisji, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
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UCHWAŁA NR XVIII / 188 / 08 stanowi zał. nr  14   do protokołu. 
 
Ad.6.d. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II 

półrocze 2008r., stanowiący zał. nr 15 do protokołu przedstawił Przewodniczący Rady. 
Poinformował, że Plan jest otwarty i można w każdej chwili wnieść do niego swoje 
propozycje. 
 
Radny J. Bednarz zaproponował, aby do Planu wprowadzić analizę wyników matur za 
miniony rok szkolny. 
 
Radni zdecydowali o umieszczeniu tego punktu w miesiącu listopadzie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady 

Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2008r., Rada zagłosowała przy jednym głosie 
wstrzymującym, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 189 / 08 stanowi zał. nr 16   do protokołu. 
 
Ad.6.e. 
Projekt uchwały w sprawie powołania biegłego, stanowiący zał. nr 17 do protokołu 
przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że wpłynęła skarga na 
działalność Starosty oraz PODGiK w Goleniowie. Jej rozpatrzenie wymaga specjalistycznej 
wiedzy z zakresu prawa geodezyjnego i kartograficznego. Komisja nie czuje się na silach aby 
rzetelnie skargę rozpatrzyć stąd tez pomysł powołania biegłego z tego zakresu. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powołania biegłego, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 190 / 08 stanowi zał. nr 18 do protokołu. 
 
Ad.6.f. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, stanowiący zał. nr 19 
do protokołu przedstawił Wicestarosta.  
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
Omawiając projekt tej uchwały radny J. Bednarz zawnioskował o umieszczenie na portalu 
internetowym każdej szkoły wyników matur oraz, swt6wierdził że należy  podać nazwisko 
nauczyciela wykładającego dany przedmiot. Radny zawnioskował również, aby pod 
uzasadnieniem zawsze podpisywał się właściwy Naczelnik Wydziału, w którym 
opracowywana była uchwała.  
 
Radny Z. Heland opuścił salę obrad. Stan radnych 16. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie 

Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 191 / 08 stanowi zał. nr  20   do protokołu. 
 
Ad.6.g. 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2007 rok, stanowiący zał. nr 21 do 
protokołu przedstawił Starosta.  
Poinformował, że sprawozdanie zostało przez Radę przyjęte na poprzedniej sesji, a przez 
niedopatrzenie fakt ten nie został potwierdzony uchwałą. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2007 rok, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 192 / 08 stanowi zał. nr  22   do protokołu. 
 
Ad.6.h. 
Starosta poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu 

medycznego przez Samodzielny Publiczny Szpital Powiatowy w Goleniowie należy wycofać z 

porządku obrad. Zarząd po konsultacji z Komisjami podjął decyzje o udzieleniu pomocy 

Szpitalowi w formie zakupu tego sprzętu medycznego co zostało uwzględnione w uchwale w 

sprawie zmian w budżecie. 

 
W wyniku głosowania za propozycją Starosty Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 
radnych. 
 
Ad.6.i. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych Powiatu 

Goleniowskiego, stanowiący zał. nr 23 do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został zaopiniowany 
pozytywnie. Radni zwrócili się jednak z wnioskiem o przygotowanie zestawienia 
chronologicznego inwestycji, które mają być zrealizowane. Zestawienie zostało dołączone. 
 
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
Członkowie Komisji wnioskowali o priorytetowe, w miarę możliwości, potraktowanie 
inwestycji polegającej na rozbudowie siedziby Powiatowej Komendy Państwowej Straży 
Pożarnej. Inwestycja ta została umieszczona w Programie. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie uchwalenia Wieloletnich 

Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 193 / 08 stanowi zał. nr  24   do protokołu. 
 
Ad.6.j. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Goleniowskiego, 
stanowiący zał. nr 25  do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został zaopiniowany 
pozytywnie.  
 
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały również został  zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego  

Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 194/ 08 stanowi zał. nr  26  do protokołu. 
 
Ad.6.k. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zwrotnego, 
stanowiący zał. nr 27 do protokołu przedstawił Starosta.  
Poinformował, że nie otrzymaliśmy jeszcze odpowiedzi w sprawie podatku VAT tzn. czy 
będzie trzeba go zapłacić jednorazowo czy też zostanie rozłożony na raty tak jak splata za 
sprzedaż nieruchomości. Zawnioskował o podjęcie uchwały warunkowe tzn. zostanie ona 
zrealizowana tylko wtedy gdy decyzja  w sprawie VAT będzie dla nas pozytywna. 
 
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt  był przedmiotem 
bardzo burzliwej dyskusji. Chodziło właśnie o podatek VAT. Radni zdecydowali, że 
pozytywna decyzja może być tylko wtedy gdy będzie możliwość zapłaty podatku VAT w 
równych ratach jak należności z tytułu wykupu sprzedanej nieruchomości.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

formie leasingu zwrotnego, przy dwóch głosach wstrzymujących się Rada głosowała za, w 
obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 195 / 08 stanowi zał. nr  28   do protokołu. 
 
Ad.6.l. 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, stanowiący zał. nr 29 do 
protokołu przedstawił Starosta. W imieniu Zarządu Powiatu, a na wniosek Komisji Spraw 
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Społecznych i Oświaty zaproponował dodanie nowego § 5 do uchwały w brzmieniu: „§ 5. 
Realizacja uchwały możliwa jest jedynie w przypadku braku realizacji uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zwrotnego.”.  
 
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały, z zaproponowaną poprawką  został  
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został zaopiniowany 
pozytywnie wyłącznie w przypadku gdy nie zostanie zrealizowana uchwała w sprawie 
leasingu. Komisja miała również zastrzeżenia do nieprecyzyjnego uzasadnienia.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego, Rada przy 1 głosie przeciw i 3 wstrzymujących głosowała za, w 
obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 196/ 08 stanowi zał. nr   30  do protokołu. 
 
Ad.6.m. 
Projekt uchwały w sprawie kierunkowych założeń polityki budżetowej Powiatu 

Goleniowskiego na 2009 rok, stanowiący zał. nr 31 do protokołu przedstawił Starosta.  
W imieniu Zarządu Powiatu zaproponował dodanie w załączniku  do uchwały w pkt. III ppkt. 
d w brzmieniu: „ d) dążyć do rozbudowy strażnicy KPSP w oparciu o montaż finansowy 
(WKSP, gminy i Powiatu Goleniowskiego).”.  
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę, że dyskutowaliśmy nad priorytetami 
poszczególnych zadań określając je, a teraz uzgodnienia te zmieniamy i dopisujemy nowe 
zadanie. 
  
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały, z zaproponowaną poprawką  został  
zaopiniowany pozytywnie. 
 
 Starosta poinformował, że jest bardzo realna szansa pozyskania środków finansowych z 
zewnątrz na to zadanie (rozbudowa siedziby KPPSPoż.) stąd też decyzja Zarządu o dopisaniu 
tego zadania.  
 
Skarbnik Powiatu poinformował, że Zarząd podjął taką decyzję na sugestię Komendanta 
Powiatowego PSP. Bez zaproponowanego zapisu Komenda Wojewódzka Straży Pożarnej nie 
dołoży nam pieniędzy na to zadanie. 
 
Radny Cz. Siwek zadał pytanie. Podjęliśmy uchwałę w sprawie zatwierdzenia Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych. Dyskutowaliśmy burzliwie nad priorytetami poszczególnych 
zadań inwestycyjnych. Dlaczego to teraz zmieniamy? 
 
Radny S. Górzny poinformował, że intencją Komisji była pomoc Komendantowi i 
udokumentowanie zabezpieczenia wkładu własnego na piśmie.  
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Starosta przypomniał, że WPI jest dokumentem żywym, a to oznacza, że w zależności od 
przyznania środków na różne zadania można go zmieniać.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie kierunkowych założeń polityki 

budżetowej Powiatu goleniowskiego na 2009 rok, Rada przy 1 głosie wstrzymującym się 
głosowała za, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 197/ 08 stanowi zał. nr  32  do protokołu. 
 
Ad.6.n. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu goleniowskiego na 2008 rok , 
stanowiący zał. nr 33 do protokołu przedstawił Starosta. W imieniu Zarządu Powiatu 
zaproponował autopoprawkę do uchwały polegającą na zmianie zapisu o umorzeniu spłaty 
raty pożyczki udzielonej Szpitalowi na udzielenie dotacji celowej Szpitalowi na zakup sprzętu 
medycznego. Zakup sprzętu medycznego za kwotę 287 tys. zł ma być dokonany przez 
Starostwo i przekazany Szpitalowi w formie darowizny.  
 
Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Spraw Społecznych i Komisji Oświaty projekt uchwały, z zaproponowaną poprawką  został  
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został zaopiniowany 
pozytywnie z wyłączeniem umorzenia Szpitalowi należnej raty udzielonej pożyczki.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

goleniowskiego na 2008 rok, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 198/ 08 stanowi zał. nr  34  do protokołu. 
 
Ad.6.o. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowiący zał. nr 35 do protokołu 
przedstawił K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że skargę na 
działalność Starosty złożył Pan Marek Machnicki, Po zbadaniu zasadności skargi Komisja 
Rewizyjna uznała, że skarga jest bezzasadna. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 199/ 08 stanowi zał. nr 36   do protokołu. 
 
Ad.6.p. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia, stanowiący zał. 
nr 37 do protokołu przedstawił K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
Poinformował, że na poprzedniej sesji Rada podejmowała uchwałę, w której stwierdziła 
bezzasadność skargi Pani Moniki Ciborek na działalność Starosty Goleniowskiego. Skarżąca 
się nie podzieliła opinii Rady i wezwała ją do usunięcia naruszenia.   Po ponownym zbadaniu 
zasadności skargi Komisja Rewizyjna podtrzymała swoje wcześniejsze stanowisko. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVIII / 200/ 08 stanowi zał. nr  38  do protokołu. 
 
Ad.7.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności międzysesyjnej Zarządu 

Powiatu w Goleniowie w okresie od 12.06.2008 r. do 20.08.2008 r. radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Informacja stanowi zał. nr 39 do protokołu.  
 
Radni uwag do sprawozdania nie zgłosili. 
 
Ad.7.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc w ramach swoich informacji poinformował, że: - 
- Rada Powiatu otrzymała od Związku Powiatów Polskich prośbę o udzielenie pomocy 
finansowej Powiatowi Lublinieckiemu na rzecz usunięcia skutków trąby powietrznej. 
Przewodniczący przekazał prośbę Zarządowi Powiatu z wnioskiem o wypracowanie 
stanowiska w tej sprawie – zał. nr 40 
- wszyscy radni zostali zaproszeni na dzień 27 września na Festyn „Pamięci Zygmunta 
Siepki”, który odbędzie się w Osinie o godz. 10.00 – rozpoczęcie Mszą Świętą – zał. nr 41 
- Następne zaproszenie skierowane zostało do Rady przez Klub Sportowy „Promyk”, a 
dotyczy I Turnieju Bokserskiego, który odbędzie się w Stepnicy w dniu 6 września 2008 roku 
– zał. nr 42 
 
Ad.8. 
Zgłoszone przez radnych wnioski odnotowane zostały w pkt 2 protokołu  w ramach 
interpelacji i zapytań radnych. 
 
Ad.9.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Ad.10. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc o godz. 1430dokonał 
zamknięcia XVIII sesji Rady Powiatu.  
                                                                            

 

                                                                              Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                           

                                                                                                      Witold Kaleczyc  
 
Protokołował: 
Ryszard Bulowski 
 
 
 
Goleniów, dnia 10 września 2008 r. 
 
 


